
 
 

De fractie van Wij. Rijswijk is benieuwd naar de huidige stand van zaken rondom 

Don Bosco. 

Ziet de wethouder nog kansen om Don Bosco om op de huidige locatie te laten 

blijven? 

Welke alternatieve locaties zijn er in beeld en hoe kansrijk zijn deze locaties om Don 

Bosco alle activiteiten die ze nu doen uit te laten voeren?  

Is de wethouder er gerust op dat er tijdig een oplossing is? Zeker nu contracten van 

medewerkers in het geding gaan komen.  

 

Namens Wij. Rijswijk, 

 

Irene Jansen  


